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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 

MJESNI ODBOR LUKA 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 

KLASA:  026-02/20-01/2 
URBROJ:  2170/01-09-10-20-14 
Rijeka,  28.09.2020. 
                        
             
  

ZAPISNIK 
18. SJEDNICE VMO LUKA 

 
 

18. sjednica VMO Luka održana je 28.09.2020. (ponedjeljak) s početkom u 18.00 sati, u 
prostorijama MO Luka, Verdieva 11. 
 
 
Sjednici su bili nazočni: 

• Stefan Mataja Mafrici, predsjednik VMO 
• Mladen Pantar, zamjenik predsjednika VMO 
• Daina Glavočić, članica VMO 
• Daniela Maras Vukušić, članica VMO 
• Joško Vitezica, član VMO 
• Davorka Milanović, referent za mjesnu samoupravu, tajnica MO 

 
 
Ostali nazočni: 

 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 

•  
 
Usvajanje Zapisnika sa 17. sjednice Vijeća Mjesnog odbora Luka od 26.08.2020. godine: 

• Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 
Predsjednik VMO Luka, gdin. Stefan Mataja Mafrici pozdravio je prisutne i predložio slijedeći 
 

 
DNEVNI RED 

 
1. Tisak ovogodišnjeg broja Bulletin-a 
2. Komunalna pitanja: 
- Pritužbe građana: 

� Pješačka komunikacija kroz terasu caffe bara Set 
� Prekomjerna buka glazbe iz caffe bara Teatro 
� Prekomjerna buka glazbe iz ex Exportdrva 
� Čistoća javnog toaleta u Rivi Boduli 
� Prekobrojni motori u Bačvarskoj ulici 

- Ostalo 
3. Razno 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
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AD 1 
 
Vijećnici su razgovarali o ovogodišnjem broju glasila mjesnog odbora, Bulletin-a. Obzirom da je 
godinu obilježila pandemija corona virusa Vijeće je odustalo od programa Dani MO Luka, pa u 
ovom broju neće biti tekstova na tu temu. Prijedlog je da se umjesto toga u Bulletin uvrste članci na 
temu EPK, odnosno onaj dio programa EPK koji se odvijao na području MO Luka. Također, ostali 
vijećnici će se angažirati i pripremiti pokoji članak za ovogodišnji broj Bulletina.  

Zaključak: 
Vijeće će se pismeno obratiti društvu Rijeka 2020 d.o.o. i zamoliti da Mjesnom odboru Luka 
dostave programe koji su se odvijali na ovom području s komentarom provedbe i 
uspješnosti, kao i ponekom fotografijom.   
 
 
AD 2 
 

• Pješačka komunikacija kroz terasu caffe bara Set – Zbog negodovanja stanara Verdieve 
9 i 11, upućen je dopis OGU za razvoj, urbanizam, ekologiju i gospodarenje zemljištem. 

Vijećnici su se upoznali i suglasni su sa sadržajem dopisa. Po primitku odgovora odlučit će se o 
daljnjim aktivnostima.   
 

• Prekomjerna buka glazbe iz caffe bara Teatro - Zbog pritužbi stanara Verdieve 3, 
upućen je dopis OGU za poduzetništvo s molbom da se caffe baru Teatro skrati radno 
vrijeme do 23 sata.  

Vijećnici su se upoznali i suglasni su sa sadržajem dopisa. Po primitku odgovora odlučit će se o 
daljnjim aktivnostima.   
 

• Prekomjerna buka glazbe iz ex Exportdrva – Tajnica je informirala vuijeće o zaprimljenim 
pritužbama stanara Wenzelove ulice. žalili su se na prekomjernu buku i trajanje koncertnih 
aktivnosti kod zgrade Exportdrva.  

Predsjednik Vijeća će osobno kontaktirati nadležne gradske službe vezano za ovaj problem, a 
uzevši u obzir da su neki koncerti dio programa EPK.   
 

• Čistoća javnog toaleta u Ulici Riva Boduli - Zbog pritužbi građana na nečistoću javnog 
toaleta, upućen je dopis na adresu OGU za komunalni sustav sa zahtjevom za rješenjem 
problema.   

Vijećnici su se upoznali i suglasni su sa sadržajem dopisa. Po primitku odgovora odlučit će se o 
daljnjim aktivnostima.   
 

• Održavanje čistoće na parkiralištu Senjsko pristanište - Zbog učestalih pritužbi građana 
na nečistoću na parkiralištu Senjsko pristanište, upućen je dopis na adresu OGU za 
komunalni sustav sa zahtjevom za trajno rješenje problema.   

Vijećnici su se upoznali i suglasni su sa sadržajem dopisa. Po primitku odgovora odlučit će se o 
daljnjim aktivnostima.   
  

• Prekobrojni motori u Bačvarskoj ulici – Tajnica je informirala vijećnike o pritužbi 
predstavnika stanara Bačvarske ulice. Žali se na prekobrojne motore koji se parkiraju u toj 
ulici, ne samo na obilježenim parkirnim mjestima nego i izvan njih. Stanarima smeta i 
jutarnja buka kada odlaze s parkirališta. 

Vijeće smatra da je ovaj problem sezonskog karaktera. Pojačan je promet motorima u ljetno doba i 
za vrijeme turističke sezone. Stanare treba uputiti na službu prometnog redarstva  
 

• Zahtjev stanara za premještajem baja na spoju Wenzelove i Zagrebačke ulice – 
Stanarka sa adrese Zagrebačka 1, čiji prozori gledaju na Wenzelovu ulicu, ponovo je 
aktualizirala svoj zahtjev za premještanjem baja sa ove na neku drugu lokaciju, zbog 
neugodnih mirisa koji joj se šire u stan.  

Gospođa se još početkom 2019. godine obratila svim nadležnim službama, ali nije pronađeno 
nikakvo bolje rješenje za moguću novu lokaciju spremnika.  
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• Zahtjev stanara za intervencijom nad uređenjem prostora u prizemlju zgrade 
Verdieva 11 (Plodine) – Tajnica je informirala vijećnike o zahtjevu stanara sa adrese V. 
Lisinskog 8. Traži da Vijeće intervenira kod uređenja prostora za buduću trgovinu 
prehrambenih proizvoda, u smislu izvedbe ventilacije i s tim u vezi razmještaja rashladnih 
uređaja unutar prostora. U prethodnoj izvedbi, tvrdi stanar, ventilacija je proizvodila buku, 
koja mu je smetala.   

Predsjednik Vijeća je kazao da se ovdje radi o većinski privatnom prostoru te Vijeće nema 
ingerencije za interveniranjem. Osim toga mišljenja je da su prethodni uređaji bili jako stari pa su 
možda proizvodili nekakav zvuk, a sada će se u prostor ugraditi nova oprema koja će sigurno biti 
tiša i neće dopirati do zgrade u Ulici V. Lisinskog 8. Ukoliko stanar ponovo dođe u prostorije 
mjesnog odbora, tajnica će ga uputiti na predsjednika VMO. 
 
 
 
AD 3 
 
Pod ovom točkom dnevno reda nije bilo rasprave 
 
 
 
 
Sjednica je završila u 19.00 sati. 

Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednik VMO Luka 
 

Davorka Milanović Stefan Mataja Mafrici 
 


